
Zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 17.6.2015 od 

19.00 hod. v kanceláři OÚ Radim. 

 

Přítomni: Zdeňka Brixová, Zdeňka Stříbrná,  Mgr. Marcela Danišová, Tomáš Adolf, Vratislav Kříž, Lukáš      
Karban, Radek Říha 

Zastupitelstvo je usnášeníschopné.       

 Zapisovatel:Zdeňka Stříbrná 

Ověřovatelé: Mgr. Marcela Danišová, Vratislav Kříž      

                                                                                                                                                                                                

 Program:  

1. Schválení závěrečného účtu a závěrky za rok 2014 

2.  Žádost o dotaci na sakrální stavby  

 3. Řešení opravy místní komunikace  / Lháň/ - el. vedení 

 4. Různé 

1. Schválení závěrečného účtu a závěrky za rok 2014 bez výhrad. 

Hlasování: 
Pro:7, zdržel se 0, proti:0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 
2.OÚ  Radim podá žádost o dotace u MPR na opravu  2 sakrálních památek – křížek za kostelem  a na 

návsi. 
Hlasování: 
Pro:7, zdržel se:0, proti:0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 
3. Ve Lháni bude ČEZ měnit el. vedení, zastupitelé požadují, aby k tomuto vedení byl položen l kabel 

pro veřejné osvětlení. 

Hlasování: 
Pro:6,zdržel se:0, proti:1/Brixová Zdeňka/ 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 

4. Různé 

a/ na žádost paní Karbanové zastupitelé projednávali příspěvek pro Apropo Jičín. Návrh příspěvku činí 
2000,-Kč. 
Hlasování : 
Pro:7, proti:0, zdržel se:0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 



b/ návrh pana Sedláčka na koupi  mulčovacího zařízení za traktůrek – návrh se bude projednávat až 

po předvedení tohoto zařízení. 
hlasování  
pro:7, proti:0, zdržel se:0 
Zastupitelé projednají koupi mulčovacího zařízení až po jeho předvedení. 
 

c/zastupitelé se seznámili s řešením nového veřejného  osvětlení ve Studeňanech – 

rekonstrukce stávajícího 

d/na žádost pana Sedláčka za hasiče Radim, kteří si nepřejí mít pracovní nástroje pro zaměstnance 

v hasičárně, Lukáš Karban navrhl úpravu v místní hospodě. 
hlasování:  
pro:7, proti:0, zdržel se:0 

Zastupitelé souhlasí  s úpravou v místní hospodě pro umístění pracovních 
nástrojů. 
 

e/na výzvu OÚ Radim o odprodeji přístřešku pro ptáky přišla 1 nabídka za 1250,- od Lukáše 

Karbana. 
hlasování: 
pro:7, proti:0, zdržel se:0 

Zastupitelé souhlasí s prodejem přístřešku Lukáši Karbanovi. 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 
 
Na výzvu o odprodeji dřevěného skladu přišla 1 nabídka od Zdeňka Pozdníčka ml. za 6500,--
Kč. Paní starostka Zdeňka Brixová odmítá tento sklad za nabídnutou cenu prodat.  
Hlasování: 
pro:6, proti:1,/Zdeňka Brixová/ zdržel se:0 

Zastupitelé schválili prodej dřevěného  skladu panu Pozdníčkovi. 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 
 
f/vybavit šatny ve školce novými skříňkami a vymalovat  

hlasování: 
Pro:7,proti:0,zdržel se:0 
Zastupitelé schválili vymalovat a pořídit nové skříňky do školky. 
 
g/nákup stravenek pro zaměstnance 
hlasování: 
Pro:7, proti:0, zdržel se:0 
Zastupitelé schválili nákup stravenek pro zaměstnance. 
 
e/ Na výzvu pronájmu klubovny a tělocvičny se přihlásil Sokol Radim. OÚ uzavře se Sokolem 
smlouvu o pronájmu. 
Hlasování: 
Pro:7, proti:0, zdržel se:0 
Zastupitelé schválili uzavřít nájemní smlouvu se Sokolem Radim. 
 
f/požádat pana Tauchmana o opravy střech a rozbitých prken na čekárnách v Radimi. 



Hlasování: 
Pro:7, proti:0, zdržel se:0 
Zastupitelé souhlasí s opravami čekáren. 
 
g/řešení vlhkosti na Hradě – stanovit firmě Jokas termín do konce července 2015. 
Hlasování: 
Pro:7, proti:0, zdržel se:0 
Zastupitelé souhlasí s termínem do konce července 2015. 
 
h/ paní starostka informovala zastupitele o kolaudaci dostavby vodovodu, která bude 
14.7.2015, dále o Váchalově cestě a o otevření Valešovy chalupy. 
 
 
Zapsala:Zdeňka Stříbrná…………………………… 
Ověřil:   Vratislav Kříž……………………………….. 
              Mgr. Marcela Danišová…………………. 
 

 
 
 

 

 

 


